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	№
	Задания на СРС
Tasks for IWS
	Форма выполнения СРС
Form of implementation of the IWS
	Сроки сдачи СРС (учебная неделя)
Deadlines for the delivery of the SIW (academic week)
	Баллы
Points

	1
	Распространение методов PR. Найти примеры использования методов и средств PR в истории, художественной литературе, кино и оценить их с точки зрения эффективности воздействия.
Distribution of PR methods. Find examples of the use of PR methods and tools in history, fiction, cinema and evaluate them in terms of their effectiveness.
	Кейс
Case
	3 неделя


	25

	2
	Формы коммуникативных процессов. Перечислите основные цели и задачи PR, PR в Казахстане.
Forms of communication processes. List the main goals and objectives of PR, PR in Kazakhstan.
	Аннотации
Abstracts
	5 неделя


	25

	3
	Принципы PR-воздействия. Записать в тезисной форме механизмы действия принципов связей с общественностью в основных сферах и проиллюстрировать их примерами.
Principles of PR-impact. Write down in the thesis form the mechanisms of action of the principles of public relations in the main areas and illustrate them with examples.
	Тезисы
Theses
	6 неделя


	25

	4
	Уровни взаимодействия. Оцените уровень взаимоотношений через средства PR государства и общества, общества и бизнеса, общества и различных социальных групп.
Interaction levels. Assess the level of relationships through the means of PR of the state and society, society and business, society and various social groups.
	Презентация
	8 неделя


	25

	5
	Методы специальности. Опишите специфичные для PR функции.
Specialty methods. Describe PR-specific features
	Портфолио
Portfolio
	10 неделя


	25

	6
	Характер коммуникаций. Подготовить эссе «Укрепление двусторонних взаимоотношений».
The nature of communications. Prepare an essay "Strengthening Bilateral Relations."
	Эссе
Essay
	12 неделя


	25

	7
	Корпоративные события. Предложите сценарий Дня рождения компании.
Corporate events. Suggest a script for the company's birthday.
	Сценарий
Script
	14 неделя


	25


Самостоятельная работа студентов (СРС) – учебная, учебно-методическая и исследовательская деятельность обучаемых, выполняемая ими самостоятельно во внеаудиторное время, согласно программы учебной дисциплины. СРС не только помогает усваивать учебный материал, но и в целом способствует формированию опыта учебной, творческой и исследовательской деятельности. Для выполнения СРС используется как рекомендуемые в курсе учебная литература и источники, так и найденная самостоятельно. СРС сдается строго по графику. В случае уважительных обстоятельств (при наличии документального подтверждения) СРС может быть принята вне графика. 
Independent work of students (IWS) is the educational, methodological and research activities of students, performed by them independently in extracurricular time, according to the program of the academic discipline. The IWS not only helps to assimilate the educational material, but also generally contributes to the formation of the experience of educational, creative and research activities. To perform the IWS, both the educational literature and sources recommended in the course, and those found independently are used. IWS is delivered strictly according to the schedule. In case of valid circumstances (in the presence of documentary evidence), the IWS may be adopted outside the schedule.

